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PROTOKÓŁ nr 10.2018 

z obrad X Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  27 czerwca 2019 r. godz. 12:00,                   

w Sali Narad Rady Miejskiej w Radłowie 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Marcin Małek       Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Wiesław Głowa                                                        Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pani Justyna Kopacz     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

11. Pani Teresa Wilkosz           Sołtys wsi Zabawa 

12. Pan Janusz Dybisz                                                                   Sołtys wsi Zdrochec 

13. Pan Kazimierz Sarnecki       Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 
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14. Pan Mateusz Borowiec                                                           Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pani Władysława Bednarska                                          Kierownik PSOZ w Zabawie 

6. Pan Jerzy Kaczówka                                                   Kierownik PSOZ w Radłowie 

7. Pan Mieczysław Kita                                                    Kierownik ZESUW w Niwce 

8. Pani Ewelina Lorkiewicz                                                Specjalista UM w Radłowie 

9. Pan Konrad Rudziński                                                      Podinspektor UM w Radłowie 

10. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

11. Pan Franciszek Kądziela        Inspektor UM w Radłowie 

12. Pan Tadeusz Cieśla                                  Inspektor UM w Radłowie 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie X Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania nowego porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 28 maja             

2019 r.   

4. Przyjęcie sprawozdania z kontroli Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

gminy Radłów 
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5. Zgłaszanie interpelacji Radnych 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania Statutu Publicznego Samodzielnego Ośrodka 

Zdrowia w Radłowie 

7. Podjęcie uchwały w sprawie:  nadania Statutu Publicznego Samodzielnego Ośrodka 

Zdrowia w Zabawie 

8. Podjęcie uchwały w sprawie:  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: odwołania i powołania inkasenta podatku rolnego, podatku 

od nieruchomości i podatku leśnego w formie zobowiązania pieniężnego oraz opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 28 maja 

2019 r. nr IX/64/19 w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn. Przebudowa drogi 

polegająca na budowie chodnika  w ciągu drogi powiatowej nr 1419K w miejscowości Wola 

Radłowska – Etap I  

12. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej na realizację  zadania pn. 

„Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich 

Województwa Małopolskiego” 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia prawa własności nieruchomości w drodze 

darowizny 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia nieruchomości 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia programu usuwania azbestu na terenie gminy 

Radłów 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia bilansu za 2018 rok Publicznego 

Samodzielnego Ośrodka Zdrowia w Radłowie 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia bilansu za 2018 rok Publicznego 

Samodzielnego Ośrodka Zdrowia w Zabawie 

19. Przedstawienie Raportu o stanie gminy Radłów za 2018 rok 

20. Debata nad raportem o stanie gminy Radłów za 2018 rok 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Radłowa za 2018 

rok 

22. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Radłów za 2018 rok wraz z informacją o stanie 

mienia Gminy Radłów 

23. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Radłowa z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Radłów za 2018 rok 

24. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania środków finansowych dla Policji 

25. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

26.  Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 

27. Wolne wnioski i zakończenie X Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

nowego porządku obrad: 

Głosowanie za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 13 radnych 

 

Ad. 3. 

 

Pan Piotr Kapera wraz z Panem Burmistrzem złożyli gratulacje dla Księdza Proboszcza 

Janusza Maziarki z okazji jubileuszu. 

Ksiądz proboszcz podziękował zebranym za życzenia i pamięć oraz  zapewnił o dobrej 

współpracy pomiędzy kościołem a samorządem. 

Pan Burmistrz wręczył zaświadczenia o wyborze sołtysom na nową kadencję. życzył im 

owocnej pracy oraz mało problemów przez całą kadencję. 

Pan Mariusz Kosman – zastępca Komendanta Policji w Żabnie wyjaśnił temat uchwały 

dotyczący przekazania środków pieniężnych dla Policji. Pan Kosman wyjaśnił, że nagrodzony 

zostanie Pan Krzysztof  Nowak – nasz dzielnicowy, który cieszy się bardzo dobrą opinią i jest 

bardzo dobrze postrzegany w swoim środowisku. 
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 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad IX  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 28 maja 2019 roku. 

Pan Żurowski  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad IX  Sesji Rady Miejskiej                      

w Radłowie z dnia 28 maja 2019 roku bez czytania. 

 Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad IX  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 28 maja 2019 roku. 

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 4. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Przyjęcia sprawozdania z kontroli 

Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Radłów 

Stanowisko zostało wypracowane na posiedzeniu wspólnych komisji Rady Miejskiej                         

w Radłowie w dniu 25 maja 2019 roku. 

Radni wypracowali następujące wnioski: 

1. Jednolite zarządzanie budynkami wszystkich Jednostek Ochotniczych Straży 

Pożarnych na terenie Gminy Radłów stanowiących mienie gminy – uporządkować 

do końca 2019 roku. 

2. Trójstronne spotkanie : Zarząd Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie 

Radłów, Burmistrz Radłowa i Rada Miejska w Radłowie w sprawach: 

wyposażenia poszczególnych jednostek OSP, doposażenia w sprzęt, wyszkolenia 

druhów jednostek OSP z terenu Gminy Radłów oraz bieżącej współpracy. 

3. Potrzeby inwestycyjne Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 

Radłów na kolejny rok budżetowy muszą być złożone przez Zarząd Gminny OSP 

wraz z uzasadnieniem tych potrzeb do Burmistrza Radłowa i Rady Miejskiej                    

w Radłowie w terminie do 30 września b.r. 
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Pan Chrobak powiedział, że on był na tej kontroli i nie widzi potrzeby aby takie wnioski 

wysuwać. 

Pan Kapera wyjaśnił, że jest taka potrzeba aby ujednolicić wszystkie jednostki.  

Przestrzeganie powyższych wniosków ma na celu dobrą współpracę z wszystkimi 

Jednostkami Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Radłów oraz na wszystkich 

szczeblach władz. 

Pan Jachimek powiedział, że 2 punkt sprawozdania nigdy nie był przestrzegany i jest potrzeba 

wyegzekwowania aby wszystkie jednostki postępowały tak samo. 

Pan Kapera zapytał, czy  są jeszcze pytania 

Brak pytań 

Przystąpiono do odczytania sprawozdania z kontroli Jednostek Ochotniczych Straży 

Pożarnych na terenie gminy Radłów 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie  

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

 

Ad 5. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Pan Śmiałkowski odczytał interpelacje o braku oświetlenia na odcinku ulicy Poległych sklepu 

do  skrzyżowania z ulica Rzemieślniczą.. 

Pan Madej zadał interpelację ustną: zmiana wywozu śmieci od gospodarstw dwuosobowych       

z 1 na 2 razy w miesiącu. W pojemnikach przy takich upałach pojawiają się robaki oraz 

uciążliwy fetor. 

Pan Jachimek odczytał dwie interpelacje: 

1. Radłowska Riviera – głosowała Rada w tamtym roku że przejmie kontrolę nad 

zalewem i drogą 

2. Redukcja korony dębu obok poczty w Radłowie na ulicy Kolejowej. 

 

Ad 6. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 
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a) nadania Statutu Publicznego Samodzielnego Ośrodka Zdrowia w Radłowie 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana 

Kierownika na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/73/19 

 

b) nadania Statutu Publicznego Samodzielnego Ośrodka Zdrowia w Zabawie 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią 

Kierownik na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/74/19 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/75/19 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie uchwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/76/19 

Pan Żurowski opuścił obrady Sesji Rady Miejskiej w Radłowie  

 

e) odwołania i powołania inkasenta podatku rolnego, podatku od 

nieruchomości i podatku leśnego w formie zobowiązania pieniężnego oraz 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią 

Lorkiewicz na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/77/19 

 

f) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 28 maja 2019 r. nr 

IX/64/19 w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn. Przebudowa drogi 

polegająca na budowie chodnika  w ciągu drogi powiatowej nr 1419K                   

w miejscowości Wola Radłowska – Etap I  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Janickiego 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 
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Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/78/19 

 

g) udzielenia pomocy finansowej na realizację  zadania pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich 

Województwa Małopolskiego” 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Janickiego 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/79/19 

 

h) programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana 

Rudzińskiego na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie uchwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/80/19 

 

i) nabycia prawa własności nieruchomości w drodze darowizny 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 
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Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/81/19 

 

j) nabycia nieruchomości 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/82/19 

 

k) przyjęcia programu usuwania azbestu na terenie gminy Radłów 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Kądzielę 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Sołtysi powiedzieli, że nic na temat tej uchwały nie wiedzą 

Pan Burmistrz wyjaśnił sołtysom co jest zawarte w tym programie, kiedy będzie azbest 

odbierany i wszystkie szczegóły dotyczące tego zagadnienia. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/83/19 

 

l) zatwierdzenia bilansu za 2018 rok Publicznego Samodzielnego Ośrodka 

Zdrowia w Radłowie 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Kaczówkę 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że sytuacja finansowa obu Publicznych Ośrodków Zdrowia na 
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terenie naszej gminy jest bardzo dobra. Ośrodki posiadają nawet zapasy w środkach 

finansowych. 

Pan Kapera zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Głowa złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/84//19 

 

               ł)  zatwierdzenia bilansu za 2018 rok Publicznego Samodzielnego Ośrodka 

Zdrowia w Zabawie 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Bednarską 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Głowa złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/85//19 

 

m) Przedstawienie Raportu o stanie gminy Radłów za 2018 rok 

 

Pan Burmistrz zreferował temat dotyczący raportu o stanie gminy za 2018 rok. Przedstawił 

różne aspekty dotyczące gminy Radłów: urodziny i zgony za 2018 rok, plany 

zagospodarowania przestrzennego, stan dróg w gminie Radłów, ilość prowadzonych 

inwestycji na terenie gminy, opieka społeczna, dom samopomocy w Siedlcu, ochrona 

środowiska, gospodarka komunalna i wiele innych ważnych danych za cały ubiegły rok. 

Pan Kapera podziękował Panu Burmistrzowi za zreferowanie raportu. 

 

n) Debata nad raportem o stanie gminy Radłów za 2018 rok 
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Pan Przewodniczący  zapytał, czy ktoś zechce zabrać głos nad raportem o stanie gminy za 

2018 rok. 

Brak dyskusji. 

 

o) udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Radłowa za 2018 rok 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Armatysa 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/86//19 

 

p) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Radłów za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia 

Gminy Radłów 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/87//19 

 

r) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Radłowa z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Radłów za 2018 rok 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                           

o przedstawienie stanowiska w tym temacie 

Pan Madej przedstawił przebieg posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radłowie 

z dnia 28 maja 2019 roku. Komisja wypracowała stanowisko, podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi absolutorium Burmistrzowi Radłowa z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Radłów za 2018 rok oraz odczytał wniosek do Rady Miejskiej. 
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Pn Przewodniczący Kapera  zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/88//19 

 

 

s) przekazania środków finansowych dla Policji 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Kosmana  

i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Głosowania uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr X/89//19 

 

Ad.7. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad – Odpowiedzi na Interpelację 

Radnych  

Pan Burmistrz odpowiedział na interpelacje radnych. 

Odnośnie oświetlenia na ulicy Poległych zostaną podjęte starania aby uzupełnić brakujące 

oświetlenie 

W odpowiedzi na interpelację Pana Jachimka odnośnie Radłowskiej Riviery to Pan Wzorek 

ma dzierżawę do 2020 roku i do tej pory musimy się dostosować do tego co robi. Dopiero po 

upływie okresu dzierżawy to gmina będzie miała kontrolę nad tym obiektem ale nie w całości, 

ponieważ Pan Wzorek na swojej działce nadal będzie mógł pobierać opłaty. 

Pan Kapera zapytał za co Pan Wzorek pobiera opłaty. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że za plażę, toalety i innych atrakcji. 
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W sprawie śmieci i ich częstotliwości wywozu Pan Burmistrz powiedział, że nie będzie 

zmiany bo za tym idą zwiększone koszty. 

Obrady Sesji Rady Miejskiej w Radłowie opuściła Pani Justyna Kopacz. 

 

Ad. 8. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  

Pan Burmistrz powiedział, że na większość składanych wniosków otrzymujemy 

dofinansowanie a co za tym idzie obecnie na terenie gminy idzie4 bardzo dużo inwestycji. 

Przewidywane  są znaczne podwyżki prądu co im również odczuje gmina na rachunkach. 

 

Ad. 9 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie                 

X Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Nasiadka zapytał, czy jest już jakaś decyzja odnośnie dróg osiedlowych w miejscowości 

Wola Radłowska 

Pan Burmistrz poinformował, że cały czas czekamy na środki finansowe z funduszu, który był 

składany jakiś czas temu. 

Pan Rudziński zapytał co będzie z oświetleniem na Woli Radłowskiej w stronę miejscowości 

Brzeźnica. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że obecnie gmina ma bardzo duże wydatki związane                             

z inwestycjami i jest bardzo ciężko o jakieś dodatkowe finanse na inne inwestycje.  

Pan Nasiadka zapytał co z powołaniem Spółki Wodnej, bo w miesiącu maju były bardzo duże 

podtopienia. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że niedawno spotkał się w Wodach Polskich w sprawie 

podmywania wałów przeciwpowodziowych w Glowie i w Biskupicach Radłowskich. 
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Pan Kapera poprosił aby po zakończeniu czyszczenia stawu w parku naprawić drogę w Łęce 

Siedleckiej. 

Pan Kapera powiedział, że jest jeszcze jeden temat do dyskusji a mianowicie Rezolucja Rady 

Miejskiej w Radłowie 

Pan Jachimek odczytał treść Rezolucji. 

Następnie odsłuchano wypowiedź Pana Wicestarosty Jacka Hudymy w mediach 

społecznościowych. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że on nic złego nie powiedział natomiast wypowiedź Pana 

Wicestarosty jest nie do przyjęcia. Godzi ona nie tylko w niego samego ale również w całą 

społeczność gminy Radłów 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem Rezolucji. 

Za 10 radnych, nikt nie był przeciw, jeden radny wstrzymał się od głosu 

Rezolucja została przyjęta 10 głosami. 

Pan Biś poprosił, aby kandydaci do izb rolniczych przedstawili co zrobili dla rolników                     

w ostatniej kadencji. W Przybysławicach jest dużo pracy a nie ma nikogo, kto zechciałby 

przyjść do pracy. Kolejna sprawa to co z placem targowym  na płody rolne.  

Pan Burmistrz powiedział, że jest plac ale nikt z rolników nie przyjeżdżał z płodami rolnymi a 

jedynie sprzedawali odzież na rynku. Brak zainteresowania takim placem w Radłowie. 

Pan Kapera powiedział, że w handlu najważniejsze jest miejsce. 

Pan Urbanek powiedział, że większość mieszkańców na zakupy woli iść do sklepu. Ponadto 

w Wierzchosławicach została otwarta nowa żwirownia a transport kruszywa będzie się 

odbywał ulicą Tumidajskiego i co z naszymi mieszkańcami. 

Pani Kusior  zapytała co robić ze śmieciami z przystanku, ponieważ ona sprząta kosze na 

przystankach w każdy poniedziałek i przywozi je do domu do swojego kosza. Bardzo dużo 

działek w miejscowości Wola Radłowska jest zarośniętych i prosi o zmobilizowanie 

mieszkańców aby doprowadzili swoje posesje do ładu. Z uwagi na dużą ilość robót                            

w miejscowości Pani Sołtys poprosiła o pracownika, który mógłby jej pomóc. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że częstotliwość opróżniania koszy na przystankach jest dwa 

razy w miesiącu. 
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Pani Kusior odpowiedziała, że na Woli Radłowskiej opróżniają kosze raz na miesiąc nie 

częściej. Jest jej wstyd jak śmieci zalegają na przystanku i wiatr je nosi po okolicy. 

Pan Armatys odpowiedział, że uporządkowanie działek nie jest tematem prostym ponieważ 

zawsze musi być wola właściciela nieruchomości do jej uporządkowania. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że każdy powinien dbać o kulturę swojej działki. 

Pan Sarnecki podziękował za remont ulicy Mierzwy i poprosił o remont ulicy koło wału                     

w Biskupicach Radłowskich o cienka warstwę nakładki tam gdzie stoją sztandary. 

Pan Dybisz podziękował za pozytywne załatwienie sprawy dotyczące Remizy OSP                           

w Zdrochcu. 

Pan Armatys poprosił Pana Sołtysa Dybisza o przekazanie Panu Prezesowi OSP aby nie 

unikał kontaktów z gminą. 

Pani Wilkosz poprosiła o zainteresowanie się działką w miejscowości Zabawa obok CPN, 

której właścicielem jest Pan Trela, a która jest zaniedbana. Kolejna sprawa to odbiór 

gabarytów. Podczas ostatniej zbiórki spadły z samochodu gabaryty i leżą już trzy miesiące. 

Firma Conteko nie uporządkowała jeszcze tego. Ponadto Pani Sołtys poprosiła o dwa progi 

zwalniające obok szkoły podstawowej w Zabawie oraz remont tego odcinka drogi. 

Pan Sikoń poprosił o pomoc w sprawie zarośniętych działek obok domu ludowego                           

w Brzeźnicy oraz o udrożnienie mostków. Bardzo prosił aby wysłać stosowne pismo                         

z urzędu. 

Pan Kapera życzył wszystkim spokojnych i udanych wakacji. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady X Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

 


